
 

 

  
 
 
 
 
Michael Bøss, Aarhus Universitet 
Erik Flyvholm, Lemvig Kommune 
Jesper Mikkelsen, Cheminova 
Inger Toft Stranddorf, HK 
Mie Nordlyng, Christinelystskolen 
Ina Højbjerg Wiborg, Bøvling Idrætsefterskole - afbud 
Josefine Schlosser, Region Midt – med på Teams 
Louise Warming, medarbejderrepræsentant 
Stefan Agger, medarbejderrepræsentant 
Jonas Hummel, elevrepræsentant 
Mathias Brixen, elevrepræsentant (suppleant) 

 
Lemvig Gymnasium, den 5. december 2023 

 
 
 
 
 

Referat 
 

1) Godkendelse af referat af mødet den 23. august 2023 
a. Godkendes og underskrives 

 
2) Budget 2024 og femårigt likviditetsbudget. Bilag 1.  

Rektor fremlægger budgettet mhp. diskussion og vedtagelse. 
a. Rektor fremlægger forudsætninger for budgettet for 2024 

i. Optagetal – antal klasser 
ii. Antal ansatte 

Der er ros fra bestyrelsen til kampen for at få vedtaget udkantstilskuddet.  
Budgettet godkendes af bestyrelsen.  
 

3) Forventet resultat 2023. Orientering ved rektor. 
Er ikke rundsendt, da Jette stadig sidder og arbejder med det op til årsafslutningen. Det ser 
ud til at vi kommer ud med et underskud på omkring 360.000 kr.  
Bestyrelsen tager beretningen til efterretning. 

 
4) Opgørelse af klassekvotienter for første klassetrin 2023. Bilag 2. 

Bestyrelsen godkender indberetningen.  
 

5) Projekt om sejlads i undervisningen. Oplæg ved Flemming Ertbølle Madsen 
 

- Diskussion i bestyrelsen på baggrund af et spændende oplæg. Bestyrelsen vil gerne have 
en projektbeskrivelse fra Flemming Ertbølle Madsen på næste bestyrelsesmøde i den 13. 
marts 2024. Der var enstemmig opbakning fra bestyrelsen til at gå videre med projektet. 

 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 

 
6) Om at være nyansat på Lemvig Gymnasium. Oplæg ved Therese Berg 

- Kort oplæg om at kommet til et nyt område af landet og til et nyt gymnasium.  
 

7) Ny lov om tidsregistrering. Oplæg ved rektor om indhold og proces. Efterfølgende drøftelse 
og bestyrelsen godkender den videre proces. 
- Lærerne luftede deres bekymringer for indførelsen af tidsregistrering. Der blev drøftet og 

diskuteret fordele og ulemper ved indførelse af tidsregistrering. Udkast til model 
præsenteres på bestyrelsesmødet i marts.  

 
8) Nyt fra bestyrelsesmedlemmer (herunder elever og lærere). 

- Jonas og Mathias fra elevrådet: studieture og ekskursioner er gået godt, Musik-SUNA var 
en succes. Den nye struktur for elevrådet fungerer godt. Jonas og Mathias har været med 
i arbejdet for at bevare udkantstillægget med blandt andet et besøg på Christiansborg. 
Det nye Nyt morgensamlingskoncept, hvor eleverne styrer det går rigtig godt. Elevrådet 
har meldt sig ind i begge elevforeninger: LH og DGS. Elevrådet skal være med til at lave 
handleplan på baggrund af ETU.  

- Stefan Agger: Der har været afholdt personalejulefrokost. Talentsamarbejdet ”Debattle” 
har finale fredag den 15. december.  

- Louise Warming: ChatGPT fylder meget i lærernes hverdag og kræver pædagogisk 
udvikling.  

- Michael Böss: Deltog i netværksdag for topledere i gymnasiet og blev i den forbindelse 
spurgt til synet på at skære ned på kandidatuddannelserne fra et gymnasieperspektiv – 
deltagernes holdning var klar - det mente de ikke var tilrådeligt.   

- Mie Nordlyng: På folkeskoleområdet fylder det, at der er tale om at lukke Klinkby Skole. 
Fordelingen af ressourcer fylder også en del.  

- Inger Stranddorf: OK24 er lige om hjørnet, hvilket optager parterne lige nu. 
- Erik Flyvholm: Der er udfordringer i forhold til demografien – børnetallet falder. 

Angående overgang til videregående uddannelse kan det undre at så få at kommunens 
unge læser videre på AU Herning, hvor der ikke går ret mange af skolens studenter. 
Glæde over at Klimatoriet fik en bevilling på finansloven.  

- Jesper Mikkelsen: Succesfuldt besøg af 35 elever fra 10. klasse. Gymnasielærer Jannick 
Dupont vil gerne samarbede med FMC, hvilket der arbejdes videre med.  

- Josefine Schlosser: I regionen er der lagt sidste hånd på et kæmpe sparekatalog. På 
gymnasieområdet er det kapacitetsfastsættelse, der fylder – det ryger lidt frem og tilbage 
mellem regionen og ministeriet. Josefine har fået orlov fra regionen for at tage på praktik 
i Bruxelles hos Dansk Arbejdsgiverforening og anmoder om at deltage online i de næste 
to bestyrelsesmøder. 

 
9) Årets gang på Lemvig Gymnasium. 

- Kort orientering ved rektor på baggrund af netop udsendt nyhedsbrev 
 
10) Evt. 

- Intet 
 

 
Referent: Vicerektor 


